
Noe mal šesťsto rokov, keď vošiel do korába. (Gn 7, 6)
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( Juraj Štefanik ) Šesťsto rokov je pekný vek. Iste ide o symboliku, ale i tak. Zvykneme
hovoriť, že starého psa novým kúskom nenaučíš. I človeku príde zaťažko meniť zabehnutý
štýl. Noe je vzorom, že to tak nemusí byť. Abrahám, Mojžiš, lotor na kríži nehľadeli na vek,
minulosť, hriechy, ale chopili sa príležitosti.

(Zamyslenie pre východný obrad z Časopisu Slovo.)
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